



Pièces	<b>10 Pièces</b>
Superficie	<b>173 m<sup>2</sup></b>
Référence	<b>3940.1</b>
Prix	<b>1 390 000 €</b>

Morzine

Maison à vendre (74110)

Ideal Investisseur ou marchand de biensImmeuble à fort potentiel comprenant 2 logements et dépendances, proche du centre de MorzineProche Centre MorzineImmeuble à fort potentiel comprenant 2 logements et dépendancesAu sous sol semi enterré, espace d'environ 80 m<sup>2</sup> à usage de garage et stockage.Au premier étage, un appartement a rafraichir comprenant 3 chambres, une salle de bains, séjour, salon, deux autres chambres complètent le logement suite à une extension recente du batiment.Au dernier étage: un appartement avec immense terrasse et vue panoramique comprenant salon séjour, une vaste ...

*Perfect for investors or property developerUnique detached chalet with great potential close to the centre of MorzineThis property boasts high potential and features two apartments and an additional outbuilding.The building is comprised as follows:Lower ground level is garage and storage of around 80m2An apartment on the first floor with 3 bedrooms, a bathroom, a living room, and a lounge. The accommodation was extended to include two more bedrooms.An apartment with a spacious living room, large bedroom, bathroom and a huge terrace boasting a panoramic view is located on the top floor.There ...*

## MORZINE IMMOBILIER

210 RTE DE LA PLAGNE - 74110 MORZINE

[Contacter l'agence](#)

[Voir tous les biens de cette agence](#)





[www.maisonsetappartements.fr](http://www.maisonsetappartements.fr)

